
Bestyrelsesmøde den 23.09.2017 

 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Hans Erik Hansen har trukket sig fra bestyrelsen, og 
han har lovet at hjælpe med nyjægerne, hvor det er Carsten Hansen, der har 

overtaget den primære rolle. Der har været en tur til fasanudsætningen på 
Rugård, hvor der var 17 deltagere. 

2) Opfølgning på blad og annoncer 
Frank rund delte udeståender på både blad og annoncer. Lars M. har aftale med 
Herrehuset om annonce, og Bent har også gentegnet alle sine annoncer. 

3) Nyt bestyrelsesmedlem 
Hans E. Hansen har trukket sig fra bestyrelsen, og derfor er begge suppleanter 
med til bestyrelsesmødet. Begge suppleanter (Michael Nielsen og Kenneth 
Christensen) deltager fremover i bestyrelsesmøderne. 

4) Nyjægerudvalg 
Begge nye suppleanter blev tilbudt deltagelse i nyjægerudvalget, og begge var 
villige til at deltage. Begge vil også gerne deltage i riffeludvalget.  

5) Fællesudvalg orientering 
Der har været møde i fællesudvalget, hvor Flemming og Per deltog. Jægeraften 
bliver den sidste torsdag i februar 2018 (22.02.2018), hvor temaet er 

trofæopmåling, med et foredrag om vildtudsætning. Der blev evalueret på 
jagtmessen i 2017, og der var enighed om vigtigheden af en kendt 
foredragsholder, der kan trække de sidste deltagere. Der oprettes en fælles 

konto i Danske Bank til kommende fælles arrangementer. Jagttegnskurset 
starter den 3. november 2017 på Søndersø Skolen. Der planlægges med nyt 

hygiejnekursus i 2018, der afholdes i Køreladen. Der afholdes fælles rævejagt 
den lørdag 03.02.2018 med udgangspunkt fra Nordfyns klubhus. Bogense har 
tilbudt at stå for hundetræning i 2018, og det var der ikke uvilje imod. Der 

arrangeres bestyrelsesskydning på salonriffelbanen, med en skydning pr. 
måned. I Bogense efterlyses der hjælpere til løgfestival 20.10 og julebasar. 

Fasanjagten på Rugård afholdes den 27.12.2017 kl. 09:00, mødetid kl 08:45. 
Pris 1550 kr.  

6) Festarrangement 
I forlængelse af sidste møde gav Per et resume af det aftalte. Kenneth er ved at 

lave et privat arrangement, og det koster ca. 400 kr. for mad og servering. 
Dertil kommer leje af forsamlingshus. Festen i 2010 kostede 225 kr. Der blev 

nedsat et festudvalg med Nicolaj, Henrik, Flemming, Per.  

7) Næste møde 
Der planlægges med næste møde tirsdag den 16. januar 2018 kl. 19:00 i 

Køreladen ved Langesø Skovkapel. 

8) Eventuelt. 
Henrik fortalte om oprydning på NFC, hvor der var uklarhed omkring antallet af 
de fremmødte. Henrik efterlyste en tilbagemelding på aktuelle henvendelser, og 

der var ingen protester. Hjemmesiden er opdateret med mailadresser og 
referater. 



  



Bestyrelsesmøde den 11.08.2017 

1) Siden sidst, herunder godkendelse af referat.  

Carsten underrettede om situationen på Æbelø vedrørende dåvildtbestanden. 

 

2) Blad 

Der blev udelt materiale til udvalgene + annonce-liste. Dette følges op på 

næste møde. 

 

3) Fællesudvalg Orientering 

Økonomiske mellemværender imellem foreningerne er nu udlignet. 

Fremadrettet bliver der oprettet fælles bankkonto til at køre de fælles 

aktiviteter ind over. 

 

4) Festarrangement. 

Oplægget er at det skal være en fest lignende den der bliv holdt sidst. PBS får 

et overslag på hvad en menu vil løbe op i ved 80 til 100 gæster. Der skal på 

næste møde tages stilling til en eventuel dato/placering/hvad må det koste 

foreningen. 

 

5) Næste møde. 

21/9 2017 kl. 19:00 hos Lars Hansen 

 

6) Eventuelt.   

Ønske om at referater bliver lagt hurtigere på vores hjemmeside.  



Bestyrelsesmøde den 09.05.2017 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt. Der var kun en moderat tilslutning til 
generalforsamlingen, men der var en god stemning og dialog ved mødet. Ved 

den efterfølgende spisning var humøret også højt og lotteri salget til 2 jagter 
på Rugaard gik strygende. 

2) Konstituering og udvalg 

Formand: Per Bo Sørensen   Næstformand: Carsten Hansen  
Kasserer: Flemming Møllgaard Sekretær: Frank Buthler  
Jægerråd: Henrik Demant  Hjortelaug: Carsten Hansen 

NFC: Bent T. Hansen og Henrik Demant 
Flugtskydningsudvalg - Varetager: NFC.  

Bent T. Hansen, Lars Hansen, Lars Møllegård, Martin Stjernholm Andersen, 
Henrik Demant.  
Riffeludvalg – Varetager: Nørre Esterbølle, Lejbølle, Korsholm, indskydning / 

mærkeskydning  
Hans Erik Hansen, Martin S. Andersen, Peter Quist, Per Bo Sørensen. 

Medieudvalg - Varetager: Hjemmeside, blad, annoncer, foreningsmeddelelser  
Per Bo Sørensen, Flemming Møllgaard, Nicolaj H. Buthler og Frank Buthler  
Faunaudvalg - Varetager: Rævejagt, rævegrave, vildtager, Rugaard besøg 

Lars Møllegaard, Carsten Hansen, Henrik Demant, Bent T. Hansen. 
Arrangementudvalg - Varetager: Film, bukketræf, foredrag, familie, fest, 

jagthornsblæsning. 
Hele bestyrelsen. 
Fællesudvalg - Varetager: Samarbejde med øvrige jagtforeninger  

Per Bo Sørensen, Flemming Møllgaard, Carsten Hansen, Frank Buthler. 
Skydevognsudvalg - Varetager: Udlejning af skydevogn, Vilde duer  

Carsten Hansen, Lars Møllegård, Lars Hansen, Henrik Demant, Hans Erik 
Hansen. 
Nyjægerudvalg - Varetager: initiativer omkring nyjægere, jagttegnskursus 

Hans Erik Hansen, Carsten Hansen, Martin S. Andersen, Flemming Møllgaard. 
 

3) Kommende arrangementer 
10.05.2017 – Præmieskydning på NFC. Bent har styr på bemandingen. 
15.05.2016 – Klargøring til bukketræf kl. 19. Bemanding og opgaver er aftalt. 

16.06.2017 – Bukketræf. Gaver er bestilt og der er styr på mad, service, øl og 
snaps.  

19.05.2017 – Skydning i Væde. Opsætning kl. 18, og Hans Erik styrer 
20.05.2017 – Skydning i Væde. Mødetis kl. 8, og Hans Erik har styrer.  

4) Næste møde 

Der planlægges med næste møde fredag den 11. august 2017 kl. 17:00 ved 
Hans Erik, hvor der startes med flugtskydning inden bestyrelsesmødet. 
 

5) Eventuelt. 

Per opfordrede alle til at tænke kreativt vedr. et festarrangement i det 
kommende år, og punktet vil komme på dagsordenen ved bestyrelsesmødet i 

august. Prisen for morgenmad bukketræf skal hæves til 75 kr. i 2018. 



Bestyrelsesmøde den 21.03.2017 

Der blev afholdt bestyrelsesmøde i jagtforeningen den 21.03.2017, hvor der var flg. punkter 

på dagsordenen, samt vedlagte konklusions referat: 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt. Jagtmesse i Særslev var meget velbesøgt. Overskud 
til hver forening kr. ca. 17.500. Afholdt evaluering, der er nogle enkelte punkter 

som vi skal være obs på til næste gang. Der er lidt græsarealer som skal 
reetableres. Der er udsendt evalueringsskema til alle udstillere. 

Det er besluttet at der afholdes messe igen i 2019. Det skal drøftes om den 

næste messe skal afholdes i NFU hallen. 

De tre foreninger ønsker fortsat at afholde en række fælles arrangementer, 
herunder nyjæger samarbejde. 

Årsmøde i kredsen. Per gav en orientering omkring årsmødet, samt arbejdet i 
jægerrådet. 

Der er en række udmeldelser i Veflinge-Vigerslev jagtforening. 

Carsten orienterede omkring Nordfyns Hjortelaug. 

Nye regler for afskydning af Hjort og dåer og kalve, se hjemmeside 

 

2) Generalforsamling 2017 

Fastsættelse af kontingent kr. 60,00 

Alle bestyrelsesmedlemmer på valg ønsker genvalg. Flemming sørger for lotteri 
sedler. Preben Svendsen er bestyrelsens forslag til dirigent. Flemming 

gennemgik regnskabet for 2016, der var ingen kommentarer fra bestyrelsen.  

3) Næste møde 

Tirsdag d. 9. maj 2017 i køreladen kl. 19.00. 

Per uddelte pasning af riffelbane, der blev fordelt datoer for pasning af bane. 

Hans Erik forespurgte om der er nogen der kan stille arealer til rådighed for 
flere skydninger. 

Hans Erik rundsender dato for skydninger i Andebølle jagtforening i 2017 
 
 

  



Bestyrelsesmøde den 24.01.2017 

Der blev afholdt bestyrelsesmøde i jagtforeningen den 24.01.2017, hvor der var flg. punkter 

på dagsordenen, samt vedlagte konklusions referat: 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt. Årsmøde i jægerrådet havde en tilslutning på ca. 30, 
og det var i sig selv positivt. Lennart gav en orientering om aktiviteterne i 

rådet. Fra jægerrådet er Lennart som fortsættende formand er selvskrevet i 
kredsbestyrelsen, og Georg indstilles som kandidat til HB fra Nordfyn.  

2) Kommende arrangementer 

Der er rævejagt den 4. Februar 2017, med start ved Nordfyns Jagtforenings 
klubhus i Særslev med start kl 8, mens de arbejdende skal møde kl. 7. Der 

serveres gule ærter fra Peter i Langesø hallen. Dernæst er der jagtgudstjeneste 
søndag den 5. Februar 2017 kl. 10:15. Jagtmessen afholdes den 23. Februar 
fra kl 18, og i år er der reserveret den store hal på NFU i Særslev. Hver 

forening skal stille med 8 mand onsdag aften kl. 17 og ligeledes skal vi stille 
med 8 mand til oprydning torsdag ved lukning. Flemming gennemgik referatet 

fra sidste koordineringsmøde, med de seneste aftaler.  

3) Nyt Bestyrelsesmedlem NFC 
Martin har ønsket at trække sig fra bestyrelsen i NFC, og ønsker derfor en 

afløser på posten. Henrik var positiv overfor at indtræde i NFC bestyrelsen, og 
med en god opbakning fra bestyrelsen, så var det beslutningen. Poul Skov vil 
hjælpe med at åbne banen, når vores hjælpere ikke kan nå at åbne banen 

inden kl 17. 

4) Jagt Rugaard 
Der var et begrænset antal fugle på jagten ved Rugaard, og der blev kun skudt 

8 ænder, så hovedparten af de skudte fugle var fasaner, hovedsaglig på et 
nabo terræn. Vi fortsætter med jagterne på Rugaard, og håber på bedre 
resultat næste år. 

5) Generalforsamling 
Alle bestyrelsesmedlemmer på valg ønsker genvalg. Flemming sørger for lotteri 
sedler. Preben Svendsen er bestyrelsen forslag til en dirigent. 

Carsten forespurgte om et tilskud på 1000 kr. til Nordfyns Hjortelaug, og der 
var tilslutning i bestyrelsen.  

6) Næste møde 

Der planlægges med næste møde en tirsdag den 14. marts 2017 kl. 19:00 i 
køreladen ved Langesø Skovkapel. 

7) Eventuelt. 

I regi af fællesudvalget arbejdes der med en Nyjægerjagt, og Hans Erik bliver 
kontaktet som nyjæger repræsentant. Der er 19 kursister på jagttegns kurset.  
Det blev drøftet om muligheden for hygiejne kursus i kommende sæson, måske 

foråret 2018, og det vil vi drøfte i fællesudvalget. Medhjælpere til NFC blev 
efterlyst af Bent og Martin, og der blev fundet de nødvendige hjælpere. 


